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BRMG-KSiT-IX.0012.5.2012 
  
 

PROTOKÓŁ Nr 21-05/2012 
 

Z wyjazdowego posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta 
Gdańska, które odbyło się dniu 18 kwietnia 2012 roku, rozpoczęte o 
godz.15.30, Stadion Piłkarski PGE Arena Gdańsk Letnica. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1, 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 21 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, Ŝe porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym, porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 
 
Przewodniczący Komisji – Mirosław Zdanowicz, zaproponował wprowadzenie do 
porządku obrad, skierowane do zaopiniowania przez Komisję, następującej sprawy: 

 
Jako punkt 1a 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 541. 

              Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska   
 
Jako punkt 1b 
  

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 rok – 
druk nr 542. 

              Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska   
 
 
Głosowanie: 
Komisja – przyjęto i przegłosowano  jednogłośnie –  5 głosami za. 
 
 
W dalszym ciągu posiedzenia przewodniczący poddał pod głosowanie  
przedstawiony poniŜej porządek posiedzenia wraz z zaproponowanymi zmianami: 
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1. Opiniowanie Sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Gdańska 

za rok 2011 w zakresie działania Komisji. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

        1a. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
             uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
             Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 541. 
              Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska   

 
        1b. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
             uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 rok – 
             druk nr 542. 
              Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska   
 

2. Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie 
zmiany programu rozwoju gminy Gdańsk zawartego w dokumencie 
„Strategia Rozwoju Gdańska do roku 2015” – druk nr 527.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 
3. Sytuacja PGE Areny Gdańsk po zmianie operatora stadionu.  

Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska, 
Przedstawiciele Spółki InvestGDA, Przedstawiciele Lechii Gdańsk 
 

4. Omówienie działalności ERGO ARENA. 
Wykaz niezbędnych inwestycji w latach 2012-15.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska, 

 

5. Oferta na zorganizowanie na PGE Arenie Monster Jam. 
Referują: Przedstawiciel organizatora. 
 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 

 
 
Głosowanie: 
Komisja - porządek przyjęto i przegłosowano jednogłośnie – 5 głosami za. 

 
PUNKT  - 1 

 
Opiniowanie Sprawozdania z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za rok 
2011 w zakresie działania Komisji. 

 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska – zreferowała sprawozdanie z 
wykonania budŜetu Miasta Gdańska za rok 2011 w zakresie działania Komisji. 
 
Proszę państwa, ja tylko omówię moŜe ogólne dane dotyczące wykonania budŜetu z 
uwagi na to, Ŝe tutaj koledzy dyrektorzy są przygotowani, i z niecierpliwością 
czekają na przedstawienie sprawozdania z realizacji swoich zadań, przypisanych 
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poszczególnym wydziałom, czy jednostkom organizacyjnym. Ja powiem o tych 
głównych danych, dotyczących dochodów, wydatków i długu miasta. Ogólnie teŜ 
odniosę się do wykonania, bądź nie wykonania niektórych zadań, od wydatków 
związanych z realizacją inwestycji. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki  
Dziękuję. Czy pan dyrektor Trojanowski coś chce powiedzieć. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
O inwestycjach nie będę mówił, chociaŜ potrzeby takie są. Natomiast jeśli chodzi o 
Biuro Sportu i Euro, to okazuje się Ŝe ten budŜet jest w 92%. Największe wahnięcia 
między planowanymi wydatkami a prawdziwymi, to w dziale kultury. Związane to 
było raz z przeniesieniem Gali Sportu z grudnia na styczeń, a to ze względu na 
wejście nowej ustawy o sporcie i wymaganego przez ISO prawa miejscowego, czyli 
uchwała Rady Miasta, która dopiero weszła w Ŝycie w styczniu kolejnego roku, a 
takŜe przesunięcie konkursów fotograficznych na rok EURO. Po to, Ŝebyśmy mieli 
zarówno i konkurs fotograficzny i wystawę i teŜ ewentualnie albumy, związane z 
Mistrzostwami Europy w Piłce NoŜnej w Gdańsku. Drugi punkt, moŜna powiedzieć 
słabsze wyniki, albo brak światowych wyników czy międzynarodowych wyników 
gdańskich sportowców, powoduje Ŝe są pewne oszczędności tutaj w dziale, 
referacie sportu, tam gdzie przyznajemy zawodnikom i trenerom nagrody oraz 
stypendia. Stypendiów jest dzisiaj mniej. Planowaliśmy ich w okolicach 50 – 60, a 
jakby prawo uzyskania stypendium otrzymało duŜo mniej osób. W związku z tym, w 
tym roku nawet  pozwoliliśmy sobie w ramach naszych moŜliwości, na podniesienie 
stypendium z 1100 złotych z ubiegłego roku, na 1600 i 2000 tysiące złotych dla tych 
najwybitniejszych, czyli tych którzy kandydują lub są juŜ olimpijczykami. 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej Wydziału 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku           
Jeśli chodzi o turystykę w wydatkach bieŜących, budŜet został zrealizowany w 
ponad 98%. Były główne wydatki zwiane z udziałem miasta w Gdańskiej Organizacji 
Turystycznej, Pomorskiej Regionalnej Organizacji Turystycznej. Związane one były 
z utrzymaniem informacji turystycznej i z wspólnymi działaniami promocyjnymi,  
prowadzonymi wspólnie z Gdańskiem, Gdynią , Sopotem i Województwem 
Pomorskim. Pozostałe, to tak jak pani Skarbnik powiedziała. Jeśli chodzi o 
zintegrowany System Informacji Turystycznej, zadanie zostało praktycznie 
zakończone. Przygotowane zostały urządzenia i czekamy na ich montaŜ.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki  
Dziękuję bardzo. Czy komisja ma jakieś pytania. Proszę bardzo. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Pani Skarbnik, pytanie dotyczące tych 140 milionów, powód dlaczego nie 
otrzymaliśmy tych pieniędzy. Przypomnę to jest niemalŜe tyle, co dotacja rządowa 
na budowę tego stadionu. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Proszę państwa, zostały podpisane umowy na Gdański Projekt Komunikacji 
Miejskiej 3A i na Trasę WZ dopiero w miesiącu grudniu. Wystąpiliśmy z wnioskami o 
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płatność, ale te pieniądze ze względów formalnych nie przyszły. Mamy nadzieję, Ŝe 
w tym miesiącu zaczną spływać na podstawie wniosku o płatność. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Pytanie drugie  dotyczące hali na granicy Gdańsk – Sopot. Nie wiem czy ja dobrze 
usłyszałem, Ŝe jest moŜliwość otrzymania z Ministerstwa jakieś pieniądze. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Nie. Były przewidziane środki, dodatkowe 2 miliony złotych, ale to moŜe powie pan 
Prezydent, na doposaŜenie tej hali. W ramach rozliczeń z Ministerstwem Sportu 
dotacji, która była przyznana miastu Sopot i miastu Gdańsk właśnie dla miasta 
Sopot, na budowę hali widowiskowo sportowej. Jeszcze ta dotacja nie została po 
prostu wykorzystana. JeŜeli Ministerstwo zaŜąda zwrotów, to wówczas te 
pieniądze, zobaczymy czy w takiej wysokości zainwestujemy na wyposaŜenie. 
Wszystko zaleŜy od tego, jakie będzie rozliczenie z Ministerstwem Sportu, w takiej  
wysokości będziemy wówczas dodatkowo, przeznaczać na wyposaŜenie hali 
widowiskowo sportowej. Dopóki nie zostanie to rozliczone, wstrzymujemy. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Kiedy moŜemy się spodziewać tej informacji. 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska 
Te sprawy prowadzi jako lider Sopot, bo my jesteśmy podpartnerem. Przyznam 
szczerze, Ŝe dzisiaj się nie dodzwoniłam do pana Skarbnika ale w najbliŜszym 
czasie postaram się państwu, w poniedziałek przed sesją postaram się państwu 
przekazać informację. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki  
Ja jeszcze chciałem zapytać, panie dyrektorze Trojanowski. Mam nadzieję, Ŝe na 
sport młodzieŜowy to nie zostały pieniądze. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
Nie, wszystkie granty zostały rozdzielone.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki  
Czy jeszcze komisja ma jakieś pytania do pani Skarbnik. Nie widzę. Wobec tego 
przystępujemy do głosowania. 
 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie Sprawozdania z 
wykonania budŜetu Miasta Gdańska za rok 2011 w zakresie działania 
Komisji. 
  
 
 



 

5 
 

Głosowanie: 
 
Komisja – 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
pozytywnie zaopiniowała Sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta Gdańska za 
rok 2011 w zakresie działania Komisji.(Opinia nr 21-05/48-12/2012). 
 
 

PUNKT  - 1a. 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2012-2040 – druk nr 541. sprawa: BRMB – S.006.104.2012.WK (Oryginał 
projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z kwietnia 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska – zreferowała przedmiotowy 
projekt uchwały - druk nr 541. 
 
Radny Mirosław Zdanowicza – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na lata 2012-2040 – druk nr 541.   
 
Głosowanie: 
 
Komisja – 4 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych i 1 głosie wstrzymującym się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 541  
i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 21-05/49-13/2012). 
 
 

PUNKT  - 1b. 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w 
sprawie uchwalenia budŜetu Miasta Gdańska na 2012 rok – druk nr 542. 
. sprawa: BRMB – S.006.104.2012.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z 
sesji Rady Miasta Gdańska z kwietnia 2012 roku.) 
 
Pani Teresa Blacharska – Skarbnik Miasta Gdańska – zreferowała przedmiotowy 
projekt uchwały - druk nr 542. 
 
Radny Mirosław Zdanowicza – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było głosów w dyskusji, 
Komisja przystąpiła do głosowania. 
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USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budŜetu 
Miasta Gdańska na 2012 rok – druk nr 542. 
  
Głosowanie: 
 
Komisja – 4 głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i 0 głosach wstrzymujących się - 
pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 542  
i wnioskuje o przyjęcie projektu bez poprawek (Opinia nr 21-05/50-14/2012). 
 
 

PUNKT  - 2 
 

Opiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
programu rozwoju gminy Gdańsk zawartego w dokumencie „Strategia 
Rozwoju Gdańska do roku 2015” – druk nr 527. . sprawa: BRMB – 
S.006.90.2012.WK (Oryginał projektu uchwały w protokole z sesji Rady Miasta 
Gdańska z kwietnia 2012 roku.) 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej Wydziału 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku  – zreferował przedmiotowy 
projekt uchwały - druk nr 527. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Mam pytanie, bo tutaj dyskutujemy nad zmianą uchwały z 2004 roku. 
Natomiast co w międzyczasie udało się z tej uchwały z 2004 roku uzyskać.  
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej Wydziału 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Będzie opracowany tak zwany raport otwarcia, który będzie pokazywał według tych 
wskaźników, które są zaproponowane w programach operacyjnych. To co zostało 
według planów na koniec 2011 roku. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
W poprzedniej uchwale są róŜne jednostki, procenty liczby osób i tak dalej. 
Natomiast dzisiaj na razie nie wiemy, jak to przez te juŜ 8 lat wyglądało. Ja tutaj 
widzę na stronie 33 zapis: w kompleksowym zagospodarowaniu pasa nadmorskiego  
strona 33 jest zapis: na jego terenie ( Park Reagana) znajduje się infrastruktura 
przyjazna aktywnemu wypoczynkowi. Nowoczesne place zabaw, ścieŜki rowerowe, 
bulodrom, stanowiska do gry w szachy i tenisa stołowego. Na końcu jest jeszcze: 
profesjonalna trasa dla rowerzystów i rolkarzy, z tym wszystkim się zgadzam. 
Natomiast ja bym się tutaj nad tymi wrotkarzami zastanawiał, bo przepisy o ruchu 
drogowym nie przewidują jazdy na wrotkach, czy łyŜworolkach jeŜeli mówimy o tej 
trasie rowerowej. Zachęcamy tutaj do korzystania, do jazdy na wrotkach, 
natomiast przepisy o ruchu drogowym zabraniają jazdy na tym terenie. 
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Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej Wydziału 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Tak z tego co państwo wiecie, trwają w tej chwili prace z naszym Referatem 
Aktywności Mobilnej i słuŜbami ruchu drogowego, Ŝeby te dwa środowiska 
pogodzić, czyli moŜliwość korzystania zarówno przez rowerzystów, jak i rolkarzy z 
tych ścieŜek. Zobaczymy na ile to się uda, oczywiście nie naruszając przepisów 
ruchu drogowego. Na razie dlatego taki zapis został umieszczony. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Rolkarze, rowerzyści, na łyŜworolkach moŜna jeździć, ale po tej trasie dla 
pieszych. Zdecydowanie ta trasa, akurat się nie nadaje do jazdy na łyŜworolkach. 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej Wydziału 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Tak przepisy na dzisiaj mówią ale być moŜe to się uda zrealizować. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
A jak się nie uda. 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej Wydziału 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Ten zapis był właśnie dlatego zawarty. Póki co, jest dopuszczalna taka moŜliwość. 
 
Radny Mirosław Zdanowicza – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
podziękował za przedstawienie informacji. PoniewaŜ nie było więcej głosów w 
dyskusji, Komisja przystąpiła do głosowania. 
 
 

USTALENIA:                  OPINIA  KOMISJI 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie projektu uchwały 
Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany programu rozwoju gminy Gdańsk 
zawartego w dokumencie „Strategia Rozwoju Gdańska do roku 2015” – 
druk nr 527.  
 
Głosowanie: 
 
Komisja – jednogłośnie 6 głosami za, - pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 
projekt uchwały, zawarty w druku nr 527  i wnioskuje o przyjęcie projektu bez 
poprawek (Opinia nr 21-05/51-15/2012). 
 

PUNKT  - 3 
 
Sytuacja PGE Areny Gdańsk po zmianie operatora stadionu.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Co państwa by interesowało. Czy mamy ogólnie opowiadać czy macie konkretne 
państwo pytania. 
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Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dlaczego projekt Lechia Operator skończył się fiaskiem. Był oparty na jakichś 
wzorcach finansowych.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Lechia Operator skończył się fiaskiem dlatego Ŝe przyjęte załoŜenia nie zostały 
zrealizowane przez partnerów projektu. Projekt był oparty o wspólne partnerstwo,  
plus pewne załoŜenia kapitałowe. Zabrakło, raz wkładu kapitałowego, dwa 
partnerstwa marketingowego, czy sprzedaŜowej agencji. Za późnej moim zdaniem 
diagnozy przez Lechię Operator i Zarząd Sekcji Operator, Ŝe ma z tym właśnie 
problem. Myślę Ŝe teŜ gdzieś tam, jak popatrzymy dzisiaj  na tą realizację, to 
ewidentnie wynik sportowy teŜ nie pomógł temu projektowi, bo on zaczął skupiać 
uwagę zdecydowanie bardziej na elementach sportowych. Nie udało się Lechii 
oddzielić środków zarządczych Lechii Operator od struktur Lechii, co właśnie się 
przekładało bardzo bezpośrednio i myślę, Ŝe to jakby trzeba uznać jako główne 
czynniki poraŜki. Z takiej konfiguracji dzisiaj wiemy, Ŝe nie ma szans powodzenia. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dlaczego Sportfans, kluczowy, taka krowa dojna która miała ściągać imprezy, 
dlaczego wypadł z tego.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Nie mam pojęcia. Byli nie profesjonalni mimo tego, Ŝe ich partnerzy z grupy  
zagranicznej, z niemieckiej grupy. Teraz oni chyba są szwajcarską czy francuską. 
Mają doświadczenia, teraz są ewidentnie jako Polska spółka córka, wchodzi na 
innych parametrach, w innych biznesach. Nie przyłoŜyła się dokładnie.  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Ja teŜ mam kilka pytań. Pierwsze pytanie jest takie. W styczniu mieliśmy spotkanie 
z panem Prezydentem Adamowiczem w gronie Komisji Sportu. Tam zostało 
powiedziane Ŝe nawet jeŜeli dojdzie do takiej sytuacji jaka juŜ zaszła, to nie 
moŜliwe po prostu jest aby taka sytuacja wystąpiła przed EURO ze względu na 
zaangaŜowanie spółki Lechia Operator w kontakty z UEFA a propo EURO. Więc 
pytanie, jaki to ma wpływ na organizację EURO.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Dlaczego jest taki model, dlaczego nie przeprowadzamy upadłości na przykład 
Lechii Operator, tylko kupujemy udziały Lechii Operator. śeby utrzymać ciągłość 
kontraktową z UEFĄ, ale nie tylko… 
 
Z przyczyn technicznych, dalszy ciąg dyskusji dotyczącej punktu 3, nie został 
zarejestrowany na urządzeniu nagrywającym. Z tego powodu nie jest moŜliwe 
odtworzenie jej przebiegu.   
 
 

PUNKT  - 4 
 
Omówienie działalności ERGO ARENA. 
Wykaz niezbędnych inwestycji w latach 2012-15.  
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Chciałem przywitać panią Prezes Sekułę z całą silną grupą. Byliśmy u państwa trzy 
tygodnie temu i wysłuchaliśmy wszystkich za i przeciw. Pani prezes, czy pani coś 
chciałaby do tego spotkania naszego dodać moŜe. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
Tak, chciałam dopowiedzieć szanowni państwo. Mówiliśmy podczas tego naszego 
spotkania 2 kwietnia, ja tylko tutaj mogę uzupełnić dzisiaj o jakieś dane jakie 
zgromadziliśmy do dzisiaj. Od początku hali, halę odwiedziło blisko 700 tysięcy 
osób. Było 182 imprezy. Wynik finansowy juŜ po tym pierwszym kwartale kształtuje 
się nawet lepiej niŜ zakładamy. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Piłka Ręczna pomogła. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
Tak, w duŜej mierze oczywiście. Natomiast po tym pierwszym kwartale, wyniki są 
takie jak planowaliśmy. Wprawdzie strata księgowa jest na poziomie 320 tysięcy 
złotych, ale to oznacza Ŝe tak de facto winda jest na poziomie minus 50. Biorąc 
pod uwagę fakt, Ŝe nawet 160 tysięcy zainwestowaliśmy w obiekt, gdzie inwestycje 
polegały na dokończeniu, wykończeniu pewnych pomieszczeń, tutaj pomieszczenie 
główne, pomieszczenie biurowe na parterze, które były nie wykończone. Natomiast 
to co wielokrotnie podkreślaliśmy, ten obiekt wymaga dalszej inwestycji,  
szczególnie jeśli chodzi o wyposaŜenie. Tutaj najaktywniejsze inwestycje 
przedstawialiśmy państwu na spotkaniu 2 kwietnia. Tu jest pilącą bardzo pilną 
sprawą zakup podłogi sportowej czyli tej rozkładanej drewnianej podłogi. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
To jest ta pierwsza pozycja, parkiet mobilny na Arenie 600 tysięcy. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
Tak, to stanowi parkiet niejako do meczu koszykówki, a my spodziewamy się 
eliminacji Mistrzostw Europy w sierpniu i Turnieju Międzynarodowego, ale równieŜ 
podbudowy pod inne boiska, siatkarskie, piłka ręczna, i wszystkie inne halowe 
dyscypliny które się tu odbywają. Zwróciliśmy się do Prezydentów obu miast o takie 
wsparcie, jak wiemy do Sopotu i państwu teŜ to przedstawiałam. Miasto Sopot dwa 
lata temu i w zeszłym roku, jakby zakupiło na kwotę 1 milion 600 tysięcy brutto 
róŜne wyposaŜenie. Chcieliśmy prosić państwa równieŜ o takie wsparcie ze strony 
Gdańska i potem, czy to aportem pienięŜnym, czy aportem rzeczowym do spółki. 
Zarówno Sopot jak i Gdańsk po równo, by to wyposaŜenie i ewentualne środki 
finansowe wniosły. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Czy jakie pytania państwo macie moŜe. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Ja moŜe złoŜe tylko takie wyjaśnienia Ŝe na dzień dzisiejszy takimi środkami nie 
dysponujemy. Zresztą państwo dobrze wiecie, bo budŜet uchwalacie państwo na 
wniosek Prezydenta i myślę, Ŝe tak jak zresztą kurtuazyjnie informowaliśmy, bo to 
nie jest nic nadzwyczajnego. W tym roku pewnie będzie problem, Ŝeby te środki 
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wygospodarować. Jest wiele czynników które na to będą miały wpływ. Mamy 
bardzo duŜą imprezę do zorganizowania. Myślę, Ŝe hala i miasto Sopot to w pełni 
rozumie. Po drugie teŜ warto jednak pamiętać, bo chciałbym podkreślić, Ŝe my 
dosyć sporo zainwestowaliśmy w halę. To znaczy w imprezy które na hali się 
odbywają, i które, ja tak twierdzę, kaŜdy ma swój punkt widzenia, myślę Ŝe gdyby 
nie finał Ligi Światowej w Siatkówce to dzisiaj nie mówilibyśmy o takiej wartości 
dodanej, jaką mamy w postaci Ergo Areny i pozycjonowania na rynku. To była 
bardzo waŜna impreza, bardzo jesteśmy z niej dumni wszyscy myślę, hala równieŜ. 
Hala na tej imprezie zarobiła. Wynajęła po cenie komercyjnej, ale my zapłaciliśmy 
grube miliony złotych jako gmina, i będziemy jeszcze płacić za kolejne imprezy 
siatkarskie. Jakby w tej perspektywie trzeba na to po prostu popatrzeć, Ŝe my 
moŜe nie wydaliśmy na sprzęt, ale wydaliśmy na inne rzeczy które na ten moment 
wydawały się dla nas bardzo istotne. Nic by nie dała siłownia zbudowana w tej hali, 
gdyby nie było finału Ligi Światowej dla hali. Patrzę z punktu widzenia jakby 
biznesowego hali. To Ŝe się loŜe sprzedają, to jest oczywiście zasługa tego Ŝe 
mamy bardzo dobry plan sprzedaŜy, ale teŜ tego Ŝe odbywają się tam wydarzenia i 
Ŝe hala jest popularna. Ja myślę, Ŝe to jest taka argumentacja przed którą dzisiaj 
stoimy, czyli Ŝe na dzisiaj prawdopodobnie w tym roku nie będziemy mieli 
pieniędzy na doposaŜenie hali. Zdajemy sobie z tego sprawę, bo tak samo i przy 
stadionie jak i przy hali, przy hali trochę mniej myślę to był pewien błąd. Gdzieś 
tam nauczyliśmy się jakby z perspektywy czasu, Ŝe bywa takie odtworzenie, tak to 
nazwijmy, części zamortyzowane lub wyposaŜenie muszą się po prostu w budŜetach 
znajdować. Po prostu one muszą się znaleźć w perspektywie następnego roku i lat 
następnych, równieŜ dla hali, nie tylko dla stadionu. Tak na dzisiaj wygląda ta 
sytuacja. Czyli Ŝebyśmy mogli mówić o czymkolwiek, to będziemy musieli się 
zmierzyć z tematem w końcówce III, na początku IV kwartału. Jeszcze z punktu 
widzenia wydatkowania pieniędzy, to nie będzie miało wielkiego znaczenia, bo 
pewnie się nie da ich wydatkować w tym roku. JeŜeli to będzie taka decyzja w tej 
perspektywie, przez państwa teŜ właściwie podjęta na wniosek Prezydenta. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Dobrze, a co w wypadku tego parkietu, który tam jest nie zbędny do 
zorganizowania Turnieju. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
My nie podjęliśmy decyzji o tym, Ŝe ten Turniej się odbywa, zawsze się odbywają.  
Oczywiście ten parkiet jest bardzo potrzebny. My zdajemy sobie z tego sprawę, Ŝe 
jego rola jest ogromna, ale dzisiaj jakoś funkcjonuje bez tego parkietu, więc 
jeszcze przez jakiś czas będzie musiał funkcjonować. 
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Mamy oficjalny komunikat Polskiej Ligi Koszykówki, Ŝe nie uzyskamy certyfikatu 
tego parkietu na kolejną edycję rozgrywki. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Panie Prezydencie, ale chciałem się zapytać bo wiem, Ŝe w Gdańsku naprawdę były 
olbrzymie tradycje Piłki Ręcznej. Piłka Ręczna nie będzie tutaj grała chyba na 
stadionie bardziej na Ergo Arenie. 
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Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Znaczy, na Ergo Arenie na pewno w dłuŜszej perspektywie teŜ nie będzie grała. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
A nie widzi pan moŜliwości. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Nie ma moŜliwości dlatego, Ŝe piłki ręcznej nie będzie stać. MoŜe koszykówkę stać 
na to, Ŝeby grac na Ergo Arenie. Piłka ręczna która jest, obecnie odbudowuje się. 
Efektem odbudowania był mecz Polska – Niemcy, bo gdyby się nie odbudowywała, 
to by się tutaj nie odbył ten mecz. To akurat duŜa zasługa hali i pracowników hali, 
którzy teŜ odbudowują piłkę ręczną przy okazji i udało im się namówić Polski 
Związek, myślę Ŝe w tedy po raz ostatni a to szkoda, na takich warunkach.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Panie Prezydencie, oni zobaczyli miejsce, atmosferę. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Chodzi mi o to, to Ŝe tą imprezę i te imprezy, będą się tu lokowały. W świetle piłki 
ręcznej, to oczywiście zaleŜy od tego czy ich powodzenie będzie, od tego jaka 
będzie reprezentacja. To musimy sobie powiedzieć szczerze, powodzenie tej 
imprezy która była, to składały się na to dwa czynniki. Pierwszy, głód piłki ręcznej  
na wysokim poziomie, dwa, bardzo waŜne wydarzenie, czyli przedmecz przed 
eliminacjami na olimpiadę z dobrym przeciwnikiem. Natomiast nie oszukujmy się, 
mecze towarzyskie nie budzą z reguły aŜ tak wielkiej emocji. Te budziły,  bo 
wszyscy mieli rozbudzone nadzieję na olimpiadę. Teraz stoimy przed sytuacją, Ŝe 
nie będziemy na olimpiadzie a mamy się zmierzyć z eliminacjami do Mistrzostw 
Świata, które teŜ  będą się odbywały nie długo. 
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
W czerwcu, 10 czerwca jest mobilny rewanŜ na ten moment jest planowany na 
Spodku Katowickim 17 czerwca. Natomiast musicie państwo wiedzieć Ŝe Polski 
Związek Piłki Ręcznej ubiega się o moŜliwość organizacji Mistrzostw Europy w 
Polsce w 2016 roku.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Ale jak się będzie tak ubiegał jak ubiegał się o Mistrzostwa Świata to gratuluję. 
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Dlatego chcemy im pomóc. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
My próbowaliśmy pomóc. Mam nadzieję, Ŝe to będzie skuteczne. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Panie Prezydencie ale to nie jest pana taka stanowcza odpowiedź, Ŝe w tym roku 
nie ma. JeŜeli będzie taka moŜliwość. 
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Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Ja mówiłem jaki jest scenariusz. Nie ma w budŜecie, nie ma dzisiaj, nie będzie 
wniosków do wprowadzenia do budŜetu po prostu. Nie mamy takich pieniędzy. Jest 
kilka kwestii, jeśli będą podpisane umowy na prefinansowanie, jeśli wprowadzimy 
nakłady, jeśli spełnią się te elementy o których wspomniałem wcześniej. Jeśli będą 
wydatki związane z EURO 2012, to w tej perspektywie dopiero będziemy mogli 
podjąć jakieś decyzje i zarekomendować je państwu. Nam przecieŜ bardzo zaleŜy 
na tej hali, jesteśmy współinwestorem tego przedsięwzięcia. To nie jest tak, Ŝe my 
nagle się odwróciliśmy, ale z perspektywy tego co się dzieje w infrastrukturze, 
mamy trochę więcej rzeczy do zrobienia  niŜ tylko hala. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Panie Prezydencie, mam takie pytanie. Do jakiego działu byłyby zaliczane z 
budŜetu takie środki, które ewentualnie byłyby przeznaczone. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Prawdopodobnie dokapitalizowalibyśmy spółkę, bo to jest najprostszy mechanizm. 
Nas jakby nie angaŜuje w kwestię siły Biura Sportu do organizowania przetargu. 
Hala sobie sama kupuje to wyposaŜenie i kupuje takie jakie chce. Potem nie 
narzeka na przykład Ŝe jest zła podłoga albo jakaś, dosłownie mówię. Zawsze tak 
jest jak się wyposaŜa materiałem, nie gotówkowym wkładem. To mogą się rodzić 
wątpliwości czy to akurat spełnia lub nie spełnia standardy Ligii jakieś tam. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
Rzeczywiście to lepsze rozwiązanie. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Tak jest to proste dla nas. Zostają tylko kwestie wydatków, przeprowadzenia 
procedury ale to nad tym mamy pełną kontrolę. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
Taki optymistyczny akcent chciałem wprowadzić, mianowicie pan dyrektor 
Paszkowski jest po konwersacjach z Wiceprezesem Trefla Gdańsk, który sumiennie 
przyobiecał, Ŝe pierwsza transza idzie oczywiście na rzecz hali, i tak próbujemy ich 
szantaŜować. Tak mi się wydaje Ŝe gdyby szef trzech klubów Trefla płacił za halę, 
to hala mogła by ten parkiet spokojnie zamówić. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
Trzeba by było dopłacić. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
A Lechia z zawieszonych naleŜności. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
Ale idzie dobrze, bo jak jest komplet widzów na meczu Trefla z Asseco, to gdzieś 
ta kasa jest. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Z drugiej strony trzeba popatrzeć na to, Ŝe gdyby nie te kluby, to teŜ cięŜko by 
było pewne elementy budować z punku widzenia promocji.  
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Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
I nie mówilibyśmy o 700 tylko o 300 tysiącach ludzi których odwiedziło halę. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
O 500 tysiącach ludzi.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Pewnie tak, aczkolwiek jeśli popatrzymy na Atom i ilość kibiców odwiedzających 
Atom to przepraszam, ale na piłkę ręczną powinno tyle przychodzić. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Ale to i tak jest największa frekwencja w Lidze.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
To znaczy, Ŝe trzeba się zastanowić czy warto, czy ten projekt jest akurat 
biznesowo skuteczny. Natomiast mnie bardziej interesuje, Ŝe teraz jest właśnie 
chyba czas ku temu zmierzający, bo jednak z tym Ŝe te mecze się tam odbywają to 
nie są tylko sukcesem. Są teŜ i koszty, bo jednak gdybyśmy hali nie oświetlali, 
gdybyśmy hali nie klimatyzowali w tym czasie, a jeszcze dobrze Ŝe teraz zrozumiał, 
Ŝe nie warto trenować na tej hali, bo nie stać po prostu ich na to, Ŝeby mogli 
trenować na tej hali, a tak się działo w przeszłości chyba. Jak dobrze pamiętam to 
mieliśmy takie spory, Ŝe pierwsza druŜyna Trefl koszykówka moŜe, czy nie moŜe, 
bo nie ma prawa w ogóle trenować na tej hali. MoŜe sobie trenować na bocznej. 
Chyba Ŝe są  bogaci i stać ich na to Ŝeby zapłacić. Ile kosztuje włączenie świateł.  
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Panie Prezydencie, wszystko zaleŜy od tego jakie są parametry zewnętrzne. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Czyli mamy przedział między 200 złotych a 1000 złotych.  
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Tak.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Czyli średnio 700 złotych. Wydaje mi się Ŝe w hali  normalnie kosztuje 100 złotych. 
Po prostu razy ilość cykli razy ilość wszystkiego. Wiec to trzeba gdzieś tam połoŜyć 
na szali. Do czego zmierzamy, myślę Ŝe teraz jest dobry moment na to Ŝeby 
przeprowadzać pewną reasumpcję i to pewnie w gronie i Sopotu i Gdańska na co 
naleŜy postawić. Na które dyscypliny naleŜy postawić a na które nie naleŜy stawiać, 
bo juŜ po prostu nie ma dla nich miejsca. Raz Ŝe drenują rynek sponsorski, a 
Trójmiasto szeroko rozumiane, nie jest najbogatszym obszarem jeśli chodzi o 
budŜety sponsorskie wśród szeroko rozumianego biznesu. Dwa, po prostu są 
nieopłacalne bo przychodzi 1000 osób. To moŜe wtedy się odbywać na skalę zabawy 
na AWFie, lub miejskiej hali na Kołobrzeskiej. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
To zobaczcie jaki jest fenomen siatkówki męskiej. Jest teraz drugi zespół w 
Ekstralidze, który właściwie przegrywa wszystko, a bardzo duŜo ludzi, kibiców 
przychodzi na mecze tej druŜyny.  
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Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Oddajmy ścisłości, Ŝe ten klub zajmuje 9 miejsce, ma zdecydowanie najniŜszy 
budŜet w Lidze,, a akurat w tej dyscyplinie to na to pieniądze najbardziej grają. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Na siatkówkę przychodzi się dlatego, ze jest atmosfera bardzo dobra. Czy ludzie 
prowadzący w ogóle tam na hali, to jest zupełnie co innego. 
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
Oczywiście, tylko budŜet w tym sporcie to róŜnie bywa, bo mieliśmy budŜet wcale 
niezły poprzednio jak byliśmy, gdzie grał Kadziewicz , Brazylijczycy i tak dalej.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Brazylijczycy raczej chorowali niŜ grali. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Zaraz wyjdziemy stąd w ogóle z informacją, Ŝe te kluby w ogóle nie są potrzebne. 
Ustalmy teŜ to, Ŝe kaŜda z tych trzech druŜyn ma najwyŜszą frekwencję w swojej 
Lidze i to teŜ dzięki tej hali, dzięki zainteresowaniu kibiców i potencjałowi 
Trójmiasta. Więc to teŜ nie jest wszystko takie czarno białe. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Nie jest. Ja nie powiedziałem ze jest czarno białe. Tylko powiedziałem, Ŝe na 
siatkówkę kobiet po prostu szkoda tej hali, tylko tyle powiedziałem. Są hale które 
są o potencjale 2000 -1500 i tam powinny się rozgrywać mecze. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Panie Prezydencie, to jest druŜyna z Sopotu i tam Gdańsk nie specjalnie cokolwiek  
się dokłada do tej druŜyny z tego co wiem. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Ale to nie ma znaczenia. To są projekty wspólne a hala jest wspólna. Hala 
przychodzi do nas po pieniądze na parkiet, to znaczy Ŝe chyba mamy jakieś prawo 
do stwierdzania czy coś powinniśmy zmieniać czy nie zmieniać, czy powinniśmy 
podjąć jakąś dyskusję. No bo jeŜeli ktoś powie, no to Sopot teraz właściwie ma dwa 
kluby które grają na tej hali, my mamy jeden i co, teraz my powinniśmy uzupełnić 
o ten jeden klub, nie. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Nie o to mi chodzi. Rozmawiamy o Mistrzu Polski z Sopotu na którego finały 
przychodziło po 5-7 tysięcy ludzi. Jednak to zainteresowanie jakieś jest. Owszem 
teŜ średnia nie była najwyŜsza jeŜeli chodzi o całość Ligi ale to jest i tak najwyŜsza 
średnia jeŜeli chodzi o druŜynę w Lidze. Myślę Ŝe taka dyskusja o tym, czy jest sens 
w ogóle Ŝeby kobiety grały w tej hali, to jest taka trochę bezprzedmiotowa.  
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Pan dobrze wie, Ŝe w przyszłym roku nie wiadomo czy one w ogóle wystartują. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
To prawda. 
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Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Więc mówię tylko o tym, Ŝe trzeba budować tematy które mają jakieś podwaliny  i 
mierzą siły na zamiary. Czyli albo po prostu robimy sport i go budujemy rozsądnie, 
czyli dajmy mu perspektywicznie, nie w perspektywie dwóch lat projekt, tylko 
pięciu. Zupełnie inaczej budŜety budujemy, i mamy zupełnie innych partnerów do 
budowania tego projektu, albo robimy to jednorazowo i wtedy mamy dylemat, bo 
są mistrzyniami, było 5 tysięcy i co zrobić z tym w przyszłym roku. Czy my mamy 
rocznie, czy Sopot moŜe, bo ja teraz przepraszam moŜe powiem, czy Sopot  ma 
wyłoŜyć te X milionów złotych po to, Ŝeby ten budŜet w przyszłym roku utrzymać. 
Ja uwaŜam Ŝe nie. Moje zdanie zresztą Sopot dokładnie zna, bo ja je jasno głoszę. 
UwaŜam Ŝe nie, ten projekt się nie uda. Jest oparty tylko na Atomie, czyli na 
budŜecie pieniędzy przybywających z jednego podmiotu. Czyli dziś jest, jutro go 
nie ma. Tak samo jest w Szczecinie dzisiaj się rodzi piłka ręczna na bazie terminala 
LNG. Dokładnie będzie taka sama. Urodzi się, wejdzie do ekstraklasy, utrzyma się 
1,5-2 sezony i spadnie, bo się skończą pieniądze. Dlatego jakby zeszliśmy zupełnie 
z innej półki. Mówimy o tym, Ŝe trzeba na pewno dzisiaj, hala ma pełne prawo, bo 
tak jakby zbudowała swoją pozycję marketingową, pełne prawo do tego Ŝeby 
zacząć trochę przebierać, to tak powiem. Czyli zacząć definiować, Ŝe to tak, to 
mniej, to bardziej, to coś tam. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
My to juŜ robimy w sensie jeśli chodzi o imprezy.  Natomiast jeśli chodzi o kluby, to 
tutaj jeszcze ciągle duŜego wyboru nie mamy. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Panie Prezydencie, pan musi wziąć jeszcze po uwagę, tak jak tu się z 
przyjemnością przychodzi na stadion, tak samo z wielką przyjemnością się idzie na 
halę. Obojętnie czy poziom jest lepszy, większy czy coś. Ja na przykład tam idę z 
przyjemnością po prostu, bo czuje się komfortowo i się cieszę z tego Ŝe w Gdańsku 
czy Sopocie, Ŝe my coś takiego mamy. 
  
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
W mojej wypowiedzi nie zabrzmiało nigdzie, Ŝe jestem niezadowolony. 
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Takie wątki się pojawiały. Tak odebrałem część wypowiedzi. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Nie to źle. Jeśli tak to przepraszam. Proszę tak nie odbierać. Projekt wspólny jest 
sukcesem i nikt tego sukcesu nikomu nie będzie odbierał. Jest duŜa zasługa 
pracowników spółki zarządzającej i pewnie Ŝyczylibyśmy sobie Ŝeby lepiej operator 
teŜ podobnie potrafiła myśleć o biznesie tutaj na tym obiekcie. Natomiast teŜ 
zmierzamy się z realiami. Państwo dobrze o tym wiecie, Ŝe realia są takie na 
dzisiaj, pieniędzy tych nie ma, mówię do hali. 
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Mówimy o parkiecie, panie Prezydencie. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
TeŜ, nie tylko o parkiecie. 
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Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Ale podstawową rzeczą w tej chwili rzekomo jest parkiet.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Panie Prezydencie, mnie chodzi o co innego, Ŝe pan nie powiedział Ŝe nie widzę, Ŝe 
nie ma, zobaczymy, poczekamy, ale znając pana wiem Ŝe będzie moŜe nie tyle, ale 
ileś tam będzie.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki  
A jaki jest, jeŜeli nie będzie Ŝadnych inwestycji, co grozi. Jaki jest ten taki mało 
optymistyczny wariant.  
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Zostanie nie odebrany do przyszłorocznego sezonu rozgrywek. 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Czy renowacja jest moŜliwa tego parkietu. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
JuŜ trzykrotnie Ŝeśmy robili. 
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Ile kosztuje sam parkiet. 
 
Pani Magdalena Sekuła – Prezes Zarządu Ergo Arena 
600 tysięcy złotych. 
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
A do kiedy on musi być wymieniony Ŝeby dostać tę licencję. 
 
Pan Roman Beger – Dyrektor ds. Organizacji i Finansów Ergo Arena 
W lipcu powinniśmy mieć parkiet.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Kiedy powinny być pieniądze. 
 
Pan Roman Beger – Dyrektor ds. Organizacji i Finansów Ergo Arena 
W czerwcu.  
 
Pan Henryk Wielechowski – Dyrektor ds. Marketingu i SprzedaŜy Ergo Arena 
Przez przypadek byliśmy uczestnikami prezentacji tej propozycji która tu padła. Ja 
chcę państwa poinformować, Ŝe na 27 października imprezę o bardzo podobnym 
charakterze mamy juŜ praktycznie zakontraktowaną. Weszła przedpłata 100 tysięcy 
złotych, a nasz przychód jako hali z tej imprezy wyniesie 100 tysięcy. JeŜeli 
będziecie państwo rozmawiać o dotacji w kwocie 500 tysięcy. 
 
Pan Andrzej Bojanowski – Zastępca Prezydenta ds. Polityki Gospodarczej 
Nie będziemy rozmawiali. 



 

17 
 

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę państwa, czy macie jeszcze jakieś pytania. Jeśli nie to bardzo dziękuję za 
dyskusję  w tej sprawie i przechodzimy do następnego punkt porządku obrad 
dzisiejszego posiedzenia. 
 

PUNKT  - 5 
 
Oferta na zorganizowanie na PGE Arenie Monster Jam. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Zaprosiłem gości których teraz chciałem przedstawić. Panowie złoŜyli ofertę Ŝeby 
tutaj zorganizować takie pokazy Monster Jam.  
 
Pan Krzysztof Herdliczko – Prezes Agencji Live, Monster Jam 
My reprezentujemy Agencję Live. Jest ze mną Tomek Ignatowicz, który jest 
odpowiedzialny za pijar i za promocję tej imprezy, Maciej Brzozowski który jest 
jednocześnie menadŜerem i organizatorem tej imprezy. Moje nazwisko Krzysztof 
Herdliczko, jestem prezesem Agencji. Jesteśmy Agencją, która ma jedno biuro w 
Warszawie, jedno w Gdańsku. Dwa lata z rzędu projekt z którym do państwa 
przychodzimy realizowaliśmy w 2010 roku na stadionie w Chorzowie. W zeszłym 
roku realizowaliśmy go na nowym stadionie we Wrocławiu. Chcielibyśmy państwu 
zaproponować ten inwent tutaj, na naszym stadionie i go państwu przedstawić. Tak 
Ŝe moŜe przekaŜę głos swojemu koledze Maćkowi, który przybliŜy temat. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Witam państwa, przed krótkim merytorycznym przedstawieniem projektu 
chciałbym pokazać krótki film, który zobrazuje państwu co to jest za  impreza. 
 
Prezentacja filmu Monster Jam. 
 
MoŜe tak pokrótce o tym projekcie. Impreza Master Jam, jest obok takich imprez 
jak Super Cross, Redbull Expanders, Cycling Ejsgens czy Race of Champions, jedną z 
największych na świecie imprez stadionowych. Historia tej imprezy to jest 25 lat. 
Na dzień dzisiejszy poza oceanem w Stanach Zjednoczonych, jest organizowanych 
350 wydarzeń rocznie i sprzedawanych ponad 4 milionów biletów. My pierwszy raz 
wprowadziliśmy Monster Jam do Polski w 2009 roku. Jedyny stadion który był 
moŜliwy do wykonania tej imprezy, to był stadion chorzowski. Natomiast jak 
państwo teŜ wiecie, infrastruktura w 2009 roku  stadionu, miała wiele do Ŝyczenia. 
Dlatego my musieliśmy wybudować tak naprawdę ten stadion, począwszy od sieci 
elektrycznej, poprzez toalety i róŜnorakie strefy. Sprzedaliśmy, przy oczywiście  
partnerze jakim było wsparcie miasta, oraz partnerze PKN ORLEN, 43 tysiące 
biletów, całość stadionu została wyprzedana. Czemu 43, a nie 47 jak pojemność. 
PoniewaŜ my na kaŜdej z tych imprez wycinamy około 5 tysięcy miejsc, ze 
względów bezpieczeństwa. Są to pierwsze rzędy od murawy w górę. Takie są 
procedury, jeŜeli chodzi o organizację tej imprezy. Jako Agencja Live, jesteśmy 
jedynym partnerem firmy Celtic Motorsport, która jest właścicielem tego produktu, 
jesteśmy promotorem i partnerem tej imprezy. W 2011 roku jak kolega teŜ 
wspomniał wróciliśmy do Polski z imprezą do Wrocławia. Największym naszym 
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partnerem było miasto Wrocław. Tak naprawdę na ich Ŝyczenie zaczęliśmy 
rozmowy i wróciliśmy z Monster Jam do Polski. Czemu w 2011 roku, poniewaŜ 
znowu w 2010 roku nie było stadionu, wszystkie były w remoncie lub w budowie. 
Mamy teraz 2012 rok, tak Ŝe teŜ widzimy duŜe moŜliwości Ŝeby móc projekt 
kontynuować. We Wrocławiu impreza była tak jak by w trzech imprezach otwarcia. 
To była walka Kliczki, koncert oraz nasza impreza. Ze względów logistycznych, my 
musieliśmy naszą imprezę przenieść, bo stadion nie był jeszcze gotowy. Więc nasza 
impreza była trzecią. Natomiast udało nam się sprzedać ponad 30 tysięcy biletów, 
mimo drobnych problemów. Musieliśmy podwójnie prowadzić akcję promocyjną. 
Natomiast uwaŜamy teŜ, Ŝe odbyło się to wielkim sukcesem, pozostało tylko około 
2 tysiące biletów. Natomiast cały feedback, jeŜeli chodzi o miasto oraz o promocję 
oraz o mieszkańców, był bardzo duŜy, co teŜ mogą potwierdzić nasze materiały 
promocyjne i materiały z relacji. Oczywiście my chcemy budować z naszym 
partnerem ten projekt dalej w Polsce, kontynuować współpracę i kontynuować 
rozwój projektu. Dlatego teŜ przychodzimy do państwa, bo jesteśmy firmą tutaj, z 
Trójmiasta. Chcielibyśmy stworzyć cykl imprez i chcielibyśmy móc wyprodukować 
tą imprezę w Gdańsku, móc ja rozwijać z państwa oczywiście pomocą, Ŝeby to teŜ 
było dla państwa narzędziem o którym będzie głośno w całej Polsce. Oczywiście 
taka impreza niesie ze sobą pewne inwestycje. Jest to duŜa produkcja wymagająca 
inwestycji które nie, de facto, nie tylko zwracają się z biletów. Dlatego szukamy 
partnerów, jednym z partnerów jakiego posiadamy to jest PKN ORLEN, drugim 
partnerem to proponujemy zawsze partnerstwo miastu. Taką rolę chcielibyśmy 
państwu zaproponować, oczywiście na warunkach wypracowanych wspólnie. 
Pytanie do państwa, czy miasto byłoby zainteresowane współpracą przy takim 
projekcie. My moŜemy wszystkie warunki przedstawić. Rzeczywiście, są to teŜ nie 
jakieś warunki finansowe, jeŜeli chodzi o wkład własny. Natomiast całą promocję i 
całą produkcję i rozwój kilkuletniej imprezy, o której teŜ moŜemy rozmawiać, 
moŜemy teŜ szczegółowo państwu przedstawić. Dysponujemy wszelkimi 
materiałami, czy to zdjęciowymi, czy to wideo, które na dłuŜszym spotkaniu 
jesteśmy w stanie państwu zaprezentować. Słyszałem podczas filmu, Ŝe państwo 
teŜ gdzieś tam obawiają się o murawę. Imprezy są robione na największych 
stadionach, najbardziej nowoczesnych stadionach na świecie. Do tej pory Ŝadna z 
tych muraw nie została uszkodzona. Murawa będzie w stanie lepszym niŜ po meczu 
piłkarskim. My zrobiliśmy juŜ dwie imprezy na stadionie Chorzowskim, gdzie de 
facto przez 3 miesiące spotykaliśmy się z zieloną napite i przedstawiliśmy wszelkie 
dokumenty, bo takie teŜ posiadamy, projekty danych autoryzacji. Tak Ŝe to są 
projekty i badania, które moŜemy państwu przedstawić. JeŜeli murawa stadionu 
jest w odpowiedni sposób wykonana, czyli nie ma jakiś pod spodem duŜych 
parkingów, ma odpowiednią nośność, nie ma Ŝadnego problemu i te projekty są do 
zrealizowania. Oczywiście oprócz Monster Jam, jest bardzo duŜo innych projektów, 
odbywa się na stadionach tak jak Redbull Expanders, gdzie kilkanaście ton ziemi 
jest wysypywanych. Natomiast w tych czasach nie jest to juŜ problemem, poniewaŜ 
istnieje system zabezpieczeń takich, które przenosi odciąŜenia, odciąŜa murawę i 
zabezpiecza ją w 100%. 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Wejdę w słowo. Przy Redbullu nie było przypadkiem w Poznaniu tak Ŝe oni potem 
po prostu wymienili murawę. 
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Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
W Poznaniu była inna sytuacja poniewaŜ, Redbull w Poznaniu budował murawę 
chyba kilka dni, powyŜej trzech. Natomiast my przykrywamy murawę do 72 godzin, 
przez co murawa pozostaje tak naprawdę, jest nie naruszona. Oprócz tego, Ŝe 
mamy Show i występują duŜe Monster Trucki podczas imprezy, impreza teŜ jest 
obudowana dodatkowymi pokazami. Tak jak państwo widzieliście, to są właśnie 
pokazy Winter Motocrossu, Freestyle Quadu, to są teŜ róŜnego rodzaju pokazy 
Rally. My staramy się pokazywać lokalnych bohaterów czy sportowców, czy to są 
druŜyny, czy to są ŜuŜlowcy, pokazywać ich tutaj podczas tej imprezy. Oprócz 
stadionu, my teŜ budujemy infrastrukturę na zewnątrz stadionu i robimy tak jakby 
Pit Party, czyli spotkanie w cztery oczy z maszynami z zawodnikami, gdzie de facto 
moŜna spotkać osoby, które się widzi tylko w telewizji. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Bardzo dziękuję, bo muszę jednak troszkę skrócić. To jest najwaŜniejsze, dobrze 
Ŝeście państwo trafili, dlatego Ŝe tu jest i Sopot i Gdańsk. Tak Ŝe sprzedaliście 
właściwie swój pomysł w dwa miejsca przynajmniej. Ja myślę, Ŝe gdybyście 
panowie mogli zostawić wizytówki, Ŝeby dalej kontaktować się z operatorami.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Jaki wkład miasta. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Nie, na razie nie mówimy o wkładzie miasta, bo panowie moŜe tutaj wydzierŜawią 
sobie i zapłacą do miasta jeszcze. 
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Pan wyraźnie powiedział, Ŝe im chodzi o dofinansowanie od strony miasta. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Tak jest, chodzi o partnerstwo takie, Ŝe my potrzebujemy wkładu finansowego. Do 
tej pory współpracowaliśmy z miastami w ten sposób, Ŝe dostawaliśmy stadion, nie 
płaciliśmy za niego, poniewaŜ to są duŜe inwestycje. Ktokolwiek do państwa 
przyjdzie z duŜą imprezą, oprócz koncertu gdzie de facto moŜna zmieścić 100 
tysięcy ludzi i spłacić to z biletów. JeŜeli to będzie inna produkcja typu nasza, czy 
to będzie Supercross, czy to będzie Monster Jam czy Race of Champions, takie 
imprezy wymagają zaangaŜowania miasta i kaŜda z tych imprez ma rozbieŜny 
budŜet. Od 4 milionów zł. na produkcję całej imprezy, mówię o totalnej kwocie, do 
10 milionów nawet przy Race of Champions. Tak Ŝe kaŜdy promotor, czy to my, czy 
to będzie inna firma, zapewne będzie poszukiwała partnerstwa, czy to sponsora 
głównego, czy teŜ partnerstwo od państwa. 
 
Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Ale przykładowo mówimy o PGE, o tym stadionie. Dostajecie państwo stadion. 
ZałóŜmy, miasto wnosi aportem stadion w tą imprezę, czyli jako wkład własny. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
W Chorzowie i we Wrocławiu, wkładem miasta dostaliśmy stadion, udział w 
promocji i wkład finansowy na poziomie 500 tysięcy złotych. My nie jesteśmy w 
stanie z samych biletów sfinansować tej imprezy. 
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Radny Piotr Dzik – członek Komisji Sportu i Turystyki  
A w jakiej cenie są bilety. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Średnia cena biletów to wychodzi 100 złotych. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
W jakim terminie to ewentualnie przewidujecie, Ŝeby to moŜna było zrobić. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Impreza na pewno musi się odbywać w terminach od końca maja, do początku  
października z tego względu, Ŝe to jest impreza auto nowa. JeŜeli chodzi o 
Trójmiasto to wiadomo Ŝe duŜą imprezę jest sens robić w wakacje, koniec wakacji. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Tak, ale my tutaj mamy większą imprezę. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Mówimy o końcówce sierpnia, albo początek września. MoŜemy rozmawiać, jest 
więcej oczywiście czasu, moŜemy to przygotować, opracować, nie robić tego 
szybko. Na pewno będziemy chcieli zrobić imprezę. Mamy świadomość, Ŝe EURO 
jest przeszkodą. Na pewno imprezę zrobimy w 2012 roku, kwestia tylko gdzie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Dobrze, wobec tego na razie na tym etapie bardzo dziękujemy. Pan materiał 
przygotował, proszę go zostawić my go przekaŜemy i będziemy się kontaktować.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Jak wypełniliście panowie widownię w Chorzowie, Wrocławiu. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Jak wypełniliśmy. To znaczy. 
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Ile widzów było. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
43 tysiące było w Chorzowie, była pełna i sprzedaliśmy chyba juŜ 10 dni przed 
imprezą bilety. Natomiast jeŜeli chodzi o Wrocław, w związku z tym Ŝe imprezę 
musieliśmy przenosić, bo stadion nie był gotowy przez 3 tygodnie, musieliśmy 
ponownie wrócić z promocją. Sprzedaliśmy około 31 tysięcy biletów na 34 tysięcy 
miejsc. Po prostu niestety przeszkodziło nam to, Ŝe duŜo informacji w mediach 
pojawiało się Ŝe stadion nie jest jeszcze gotowy i Ŝe we Wrocławiu ani walka się 
nie odbędzie, ani Monster Jam. Tak naprawdę pierwszy etap promocji był taki, Ŝe 
nie sprzedawały się w ogóle bilety, bo ludzie nie byli pewni czy naprawdę 
jakakolwiek impreza się odbędzie. Później następną przeszkodą było to, Ŝe 
mieliśmy zrobić imprezę otwartą, ale byliśmy poproszeni o przeniesienie imprezy o 
2 tygodnie później, tak Ŝe musieliśmy ruszyć znowu z promocją odnowa. To były 
dwie główne przeszkody. Mimo to i tak większość biletów sprzedaliśmy. 
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Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Mam pytanie. Czy myśleliście tylko o stadionie tutaj PGE, czy równieŜ myśleliście o 
innych obiektach. Ja akurat myślę tutaj o stadionie ŜuŜlowym, który tam moŜe 15 
tysięcy pomieścić. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
To muszą być nowe stadiony które spełniają warunki, o określonej specyfice. Musi 
być duŜy stadion, jeŜeli wytniemy na około stadionu ŜuŜlowego 5 tysięcy  miejsc. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki  
Przy ŜuŜlowym to juŜ chyba nie trzeba nic wycinać. 
 
Pan Maciej Brzozowski – MenadŜer Agencji Live, Monster Jam  
Trzeba, trzeba wjazdowe tunele, odpowiednie zaplecze, pod kamery itp. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki 
Proszę państwa, bardzo dziękuję i myślę Ŝe będziecie w kontakcie z operatorami.   
 

PUNKT  - 6 
 
Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja 
 

• Przewodniczący Mirosław Zdanowicz odczytał pismo Patryka Sawickiego, 
dotyczące pozyskania indywidualnego sponsoringu na uprawianie dyscypliny 
sportowej triathlon  – stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sportu i Euro 2012 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Nie sponsorujemy tego typu przedsięwzięć. 
 

• Przewodniczący Komisji odczytał pismo grupy entuzjastów dyscypliny nornic 
walking, dotyczące przekazania tej grupie materiałów promocyjnych miasta  
-  stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
Komisja zdecydowała o przekazaniu pisma do decyzji  pani Annie Zbierskiej,  
Dyrektor Biura Prezydenta ds. Promocji Miasta 
 
PoniewaŜ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestnictwo. 
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 18.00 

                                            Przewodniczący 

                                                  Komisji Sportu i Turystyki RMG 

                                

                                                            Mirosław Zdanowicz 

Protokół sporządziła: 

 
Anna Jabłońska 
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